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■ Dames Were Di staan altijd Aan

■ Zwart-Wit op jacht naar de OVK

■ Het hockeygeheugen van DDHC

■ Coach De Warande neemt break

■ HC Hilvarenbeek staat in bloei

■ Van Johan Cruijf naar De Pelikaan

■ Jubilerend Waalwijk wil vooruit

■  HEREN PUSH BLIJVEN VERRASSEN ■  VEEL JONGENS OP PRINSENBEEK
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Tilburg houdt 
vertrouwen
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor tips,

bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Dit geldt uiter-

aard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hockey-

krant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te verwer-

ken in het eerstvolgende nummer. Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Alle teams zijn weer vol in actie, op
alle niveaus. In de Tulp Hoofdklasse
Dames breken de weken van de
waarheid aan. Punten zijn nodig om
aan te haken. Dit weten ze ook in
Tilburg. De promovendus kende
een goede eerste seizoenshelft,
maar het wordt nog een hele strijd
om de play-outs te ontlopen. 

SPANNING
In de Promotieklasse zijn de dames
van Were Di goed op weg om te
handhaven. De Heren van Push zijn
inmiddels zo goed als veilig. Een ab-

solute topprestatie van het jonge en
talentvolle team. 

Ook in de Overgangsklasses is het
uitermate spannend. De Dames van
Breda staan er ook dit seizoen weer
en hebben nog alles kans om een
stap omhoog te maken. Een treetje
lager zijn diverse teams vol op jacht
naar de play-offs en ook in de klas-
ses daaronder wordt er bikkelhard
gestreden. 

GENIETEN
Voor vrijwel alle clubs en teams
gaat het de komende weken dus
écht ergens om. De titelstrijd, pro-

motie, play-offs, play-outs of degra-
datie. Zowel bij senioren als ook bij
de jeugd. En dat maakt het mooi,
spannend en aantrekkelijk. 

Het wordt dus weer genieten. Niet
alleen in de competitie, maar zeker
ook buiten de lijnen. Niet in de laat-
ste plaats omdat er in deze periode
bij veel clubs allerlei activiteiten op
het programma staan. Super Sun-
days, TD's, familietoernooien of
bruisende events met veel gezellig-
heid en sfeer. Ook dat hoort bij het
voorjaar. 

EHL
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel in de
agenda. Zoals de EHL Final8 Dames
en Heren die van 6 tot en met 10
april worden gespeeld in het Wage-
ner Stadion in Amsterdam. Bij de
Heren wordt de Nederlandse eer
verdedigd door Bloemendaal. Bij 
de Dames hebben Den Bosch en
SCHC zich geplaatst. 

ORANJE
Voor de Oranjeteams wachten er di-
verse FIH Pro Leagueduels. In juni

spelen de Nederlandse Heren 8 in-
terlands, waarvan 4 in Eindhoven
en 4 in Amsterdam. Voor de  Oran-
jedames geldt hetzelfde. Voor de
fans dus veel mogelijkheden om
beide teams in actie te zien.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie maan-
den en het wordt volop genieten 
op en rond de velden. Genieten van
hockey en van alles wat de sport en
het verenigingsleven mooi maakt.
Een heerlijk hockeyvoorjaar. Have
fun en let's stick together. 

Een dik pak sneeuw, koude ochtenden en bibberen op
het veld. Het was bij de herstart van de competitie nog
geen pretje, maar gelukkig gaat het nu de goede kant
op. Het wordt eindelijk voorjaar en de mooiste hockey-
periode breekt aan. Met Paas- en Pinkstertoernooien,
clubfeesten en vooral heel veel hockey. 

De mooiste
periode van het
hockeyjaar!

Voor fans van het Nederlands Elftal Dames én Heren
wordt het genieten in juni. In die maand spelen de
Oranjeteams maar liefst 16 thuiswedstrijden in de FIH
Pro League. Met acht duels in Eindhoven en acht in
Amsterdam. 

Hockeykrant Breda/Tilburg is een
uitgave van De Hockeykrant. De
inhoud van deze nieuws- en infor-
matiekrant is helemaal gewijd aan
de hockeyverenigingen in de regio
Breda en Tilburg. Verspreiding
vindt plaats via de clubhuizen van
de opgenomen verenigingen.
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COLOFON

16 Oranjeduels
in juni!

PROGRAMMA EINDHOVEN
Woensdag 07 juni 16:10 Nederland - China Dames

Woensdag 07 juni 18:40 Nederland - India Heren

Donderdag 08 juni 20:40 Nederland - Australië Dames

Vrijdag 09 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

Zaterdag 10 juni 15:10 Nederland - India Heren

Zaterdag 10 juni 17:40 Nederland - China Dames

Zondag 11 juni 17:40 Nederland - Australië Dames

Maandag 12 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

PROGRAMMA AMSTERDAM
Vrijdag 23 juni 20:40 Nederland - Duitsland Dames

Zaterdag 24 juni 15:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Zaterdag 24 juni 17:40 Nederland - Duitsland Heren

Zondag 25 juni 17:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

Maandag 26 juni 19:40 Nederland - Duitsland Dames

Dinsdag 27 juni 18:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Dinsdag 27 juni 19:40 Nederland - Duitsland Heren

Woensdag 28 juni 19:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

De Oranje Dames spelen op 7, 8,
10 en 11 juni op Oranje-Rood in
Eindhoven vier wedstrijden: twee
tegen China en twee tegen Austra-
lië. Op 23, 24, 26 en 27 juni wach-
ten in Amsterdam vier duels met
Duitsland en Nieuw-Zeeland.   

HEREN
De Nederlandse Heren gaan op 7,
9, 10 en 12 juni in Eindhoven de
strijd aan met India en Australië.

Tegen beide landen wordt twee
keer gespeeld. Op 24, 25, 27 en 28
is Amsterdam de locatie voor een
dubbele ontmoeting met Duits-
land en Nieuw-Zeeland. 

TICKETS
De kaartverkoop voor deze duels
is inmiddels gestart. Toegangstic-
kets (dagkaarten) zijn online te be-
stellen via fihproleague.nl/tickets.
Meer informatie op fihproleague.nl.
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Van der Pol is al twintig jaar actief
als hockeycoach en hij had in verle-
den de nodige clubs onder zijn
hoede. Voornamelijk in de Rand-
stad. “Na mijn verhuizing van Am-
sterdam naar Noord-Brabant
kwam mijn zoekgebied wat meer in
het zuiden van het land,” licht hij
toe. De afgelopen drie seizoenen
was van der Pol coach van Breda
Heren 1. “Dat was een leuke klus.
Vervolgens heb ik contact gezocht
met Were Di en ben ik hier in Til-
burg aan de slag gegaan.”

SELECTIE
In Tilburg kreeg de coach een re-
latief jonge groep onder zijn
hoede. “Wat oudere speelsters
stopten en sommige meiden gin-
gen terug naar hun vorige club. Zo
bleef er een hechte en jonge
groep over. Die hebben we aange-
vuld met eigen jeugd, enkele

speelsters uit Dames 2 en een
paar versterkingen van buitenaf.
Een mooie mix van clubleden en
nieuwelingen.”

Ook behoort een Japanse aanval-
ster tot de selectie: Mai Toriyama.
“Daar hebben we mazzel mee
gehad, het was een buitenkansje.
Ze wil graag de Olympische Spelen
van Parijs halen en is bij ons geko-
men om ervaring op te doen.” 

MOTIVATIE
De vernieuwing van de selectie
zorgde voor nieuwe dynamiek. “Ik
ben tevreden over de progressie.
Er heerst een enorme intrinsieke
motivatie binnen de groep. Ze
staan iedere training 'aan'. Daar
hoef ik helemaal geen energie in te
steken. Dat is best bijzonder. Ik heb
het ook nog niet vaak op deze ma-
nier meegemaakt.”

Tekenend is ook dat Dames 1
van drie naar vier trainingen per

week gaat. “Dat hebben wij niet 
opgelegd; dat verzoek komt uit 
de groep zelf. Daarom is er op 
de dinsdagmiddag voor ons ruim-
te gecreëerd om te kunnen 
trainen.”

HANDHAVEN
Dit extra trainingsmoment kan
goed pas komen. Want om defini-
tief veilig te zijn en de Play-outs te
ontlopen, heeft Were Di nog wel
wat punten nodig. “We willen
graag handhaven in de Promotie-
klasse om een basis te leggen
voor een volgende stap.” De re-
cente 5-4 zege op directe concur-
rent Leonidas is exemplarisch.
“We kwamen terug van een ach-
terstand en dankzij hard vechten,
trokken wij uiteindelijk aan het
langste eind.”

Toch verwacht Van der Pol dat het
tot de laatste speeldag knokken
wordt. “We zijn niet bang voor
spannende wedstrijden. We pak-
ken alle ervaringen mee die ons
worden toegeworpen. Deze jonge
groep kan nog veel leren. We kun-
nen tegen vrijwel iedereen hockey-
end goed meekomen. Alleen Oran-
je-Rood steekt er bovenuit. 

Zij horen qua team en club ook in
de Hoofdklasse.”

CLUBGEVOEL
Van der Pol is niet alleen bezig met
trainen en coachen van zijn team.
Hij vervult ook andere taken. “Were
Di is een vereniging met een heel
warm hart en iedereen draagt een
steentje bij. Ook Dames 1. Een aan-
tal speelsters geeft training aan de
onder-14. er worden jeugdwedstrij-
den gefloten, we draaien onze bar-
diensten en organiseren clinics en
zondagmiddagfeesten. Dat doet
Were Di Heren 1 ook.”

Het clubgevoel komt ook terug in
de aandacht voor de jeugd. “Alle
jeugdspeelsters die het niveau aan-
kunnen, willen we graag de kans
geven. Vanuit onze Meiden Onder-

18, de oude A1, trainen de tweede-
jaars al met ons mee. Er zijn twee
speelsters die bijna het complete
programma meedraaien. Zij zullen
komend seizoen naar verwachting
ook definitief de stap gaan maken
naar Dames 1.”

ASSISTENT
Binnen drie jaar wil Were Di Dames
1 in de play-offs staan. “Ik werk
graag met een assistent die het op
termijn van mij kan overnemen.
Dat is momenteel Joep van der
Coelen. In 2024 gaan we kijken hoe
de vlag erbij hangt. Daarbij moet
de visie voor de toekomst leidend
zijn. Bij bijna alle teams die ik heb
getraind, heeft mijn assistent het
uiteindelijk overgenomen.”

TILBURG - Eric van der Pol maakte in de zomer van
2022 zijn opwachting als coach bij de dames van Were
Di. Bij de Tilburgse Promotieklasser is de ambitie om
binnen drie jaar mee te spelen in de Play-offs. Een doel
waarvoor de coach dit seizoen de basis legt om vervol-
gens verder te bouwen. Maar dan moet de ploeg zich
de komende weken wél verzekeren van handhaving. 

ONTWIKKELING

Eric van der Pol heeft een mooie filosofie en werkwijze. “Als we meer
trainen, kunnen we nog meer hockeyinhoudelijke dingen erin gaan
stoppen, maar ook op fysiek vlak stappen maken. Ik start mijn seizoen
altijd met een 'upload'-fase. Als alles erin zit, gaan we 'downloaden'.
Een aantal dingen zit nu dus in het team. Alle afspraken die we met
elkaar maken moet routine worden. Als we zover zijn, kunnen we
deze fases opnieuw doorlopen.”

Dames Were Di staan altijd 'aan'



ONLINE
adverteren? 
Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar
info@hockeykrant.nl 

voor meer informatie en 
een vrijblijvende offerte



HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGPUSH 7

Dit weet ook René Ossel, die bezig
is aan zijn tweede seizoen als
hoofdcoach van Push. “Interessant
wordt het zeker, maar wij bekijken
het vooral van wedstrijd tot wed-
strijd. Zo moet je het ook benade-
ren. Want kijk alleen maar naar de
stand: er is in feite geen onderkant.
Ook ploegen als Gooische en Ring
Pass sprokkelen veel punten. Wij
hebben weliswaar 'een gaatje',
maar zullen heel alert moeten zijn.”

VERWACHTEN
In de komende weken kan Push
handhaving zeker stellen. Dat zou
een prestatie van formaat zijn.
Zeker omdat de selectie jong is en
nog niet de ervaring heeft die in de
Promotieklasse vaak bepalend is. 

“Toch had ik vooraf wel ingeschat
dat wij een groep hebben dit op
dit niveau kan meedraaien,” aldus
Ossel. “Dit zegt niet alles omdat je
als promovendus niet goed weet
wat je kunt verwachten. Nu is dat
een stuk duidelijker. Ik vind dat het
niveau erg aan elkaar gewaagd is.
Je merkt wel dat er bij de teams
aan de bovenkant van de ranglijst
en bij de ploegen die uit de Hoofd-
klasse komen wat meer individu-
ele ervaring zit. Maar wij zijn als
eenheid beter.”

CONSISTENTE LIJN
Push startte het seizoen met drie
nederlagen, maar kreeg daarna de
smaak te pakken. In de eerste
competitiehelft werden 14 punten
behaald. Onder andere via zeges
op Gooische, HBS, SCHC en Alme-
re. En dat is knap, aangezien de
selectie ten opzichte van vorig sei-
zoen nauwelijks is veranderd. Ook
de tactische aanpak en de manier
van werken bleef overeind. 

“In dat opzicht zetten wij dit sei-
zoen de consistente lijn door die
wij al aan het bewandelen waren,”
verduidelijkt de coach. “Dan heb ik
het over performance, trainingsin-
spanning en betrokkenheid. Daar-

bij is er veel ruimte voor groei. Dit
past ook bij deze selectie. De
groep is hecht en veel spelers hoc-
keyen al sinds de jeugd met elkaar
samen. Dat zie je terug.”

SPEELSTIJL
Bij die aanpak hoort ook een her-
kenbare speelstijl. “Wij willen aan-
vallend hockey spelen, maar bal-

bezit is geen doel op zich. Het gaat
erom wat je realiseert als je de bal
hebt. Wat je in het verleden bij
Push zag: heel veel balbezit, maar
weinig daadkracht. Dat hebben bij-
gesteld door ons er maximaal op
te concentreren. We halen veel
corners en hebben veel cirkelpe-
netraties, maar het rendement
moet wel omhoog.”

SCOREN
Het rendement is een aandachts-
punt. “Wij scoren niet gemakkelijk.
Daar valt nog veel winst te halen
en we zijn hard bezig om te verbe-
teren. Dit geldt ook voor de corner
die nog niet optimaal loopt. De
vaardigheid en de kwaliteit is er
wel, maar tijdens de wedstrijden is
het nog te vaak moeizaam. Toch

heb ik er alle vertrouwen in dat
het goed komt.”

RENTREE
Op aanvallend gebied is er overi-
gens goed nieuws te melden. Spits
Lars Kloosterman die bijna ander-
half jaar uit de roulatie was met
een kruisbandblessure is op de
weg terug. Hij gaat in april zijn ren-
tree maken. “Lars heeft in een oe-
fenwedstrijd al een helft meege-
speeld en dan zie je direct de
gretigheid om doelpunten te
maken en voor de afvallende bal-
len te gaan. Dat ziet er goed uit.”

VEEL POTENTIE
René Ossel kijkt dan ook met ver-
trouwen naar de slotfase van het
seizoen. Te beginnen met de serie
tegen HBS, Tilburg en Ring Pass.
“Als wij daar goed doorheen
komen, zetten we een grote stap.
Handhaving is voor ons belangrijk
om verder te bouwen met deze
jonge groep waarin veel potentie
zit. Dat hebben wij dit seizoen al
laten zien, ook tegen de topploe-
gen.”

“Neem bijvoorbeeld de thuiswed-
strijd tegen Nijmegen, van enkele
weken geleden. Als team een beet-
je vergelijkbaar met Push, alleen
zijn zij wat ouder, rijper. Daardoor
win je zo'n pot dan uiteindelijk
niet. Maar als je zó kunt hockeyen
tegen een titelkandidaat die
samen met Laren op afstand staat
van de rest, geeft het wel aan dat
wij als promovendus prima stand
houden. Dat geeft ook vertrouwen
voor de komende duels.”

BREDA - Na een absoluut
topseizoen promoveerden
de heren van Push vorig
jaar naar de Promotie-
klasse. De start van de
competitie was lastig, maar
nu draait de jonge ploeg
keurig mee in de midden-
moot. Toch blijft het oppas-
sen. De komende weken
worden dan ook belangrijk
voor Push. Want in de serie
wedstrijden tegen de
'onderkant' van de ranglijst
kunnen de Bredanaars zich
definitief veilig spelen. 

René Ossel is al jaren actief op
Push. Ruim 25 jaar geleden startte
hij als coach in de F-jeugd en
stoomde via diverse eerstelijns-
teams uiteindelijk door naar
Heren 1. Een groot deel van de
huidige selectie heeft hij de jeugd

al eens getraind en gecoacht. 
“Ik vind dat een groot voordeel.
De jongens weten wat ze aan mij
hebben en omgekeerd ook. Dat
maakt het heel aangenaam. Bo-
vendien is het een geweldige
groep om mee te werken. Het

geeft mij veel plezier. Daarom doe
ik het ook, naast een drukke baan.
Natuurlijk kost het enorm veel
tijd. Maar als je iets heel leuk
vindt, krijg je er juist ook weer
energie van. En met deze groep
zelfs dubbel zoveel energie.”  

PLEZIER EN ENERGIE

Heren Push op de drempel
van handhaving in de PK



Saal van Zwanenbergweg 11
5026 RM Tilburg
M: 06 - 12416915
E: ramon@idiomas.nl
Info@idiomas.nl
www.idiomas.nl



De komende twee wedstrijden
worden dan ook cruciaal voor Til-
burg. Op 1 april wacht eerst een
uitduel met Rotterdam en twee
weken later komt Klein-Zwitser-
land op bezoek. Daarna volgt in
mei nog de kraker tegen hdm.
Stuk voor stuk duels waarin moge-
lijkheden liggen en een grote stap
te zetten richting handhaving. 

NIET ANDERS
Coach Ageeth Boomgaardt kent de
belangen als geen ander. “Het is
een mooie uitdaging waar we voor
staan. De komende wedstrijden
gaat het inderdaad ergens om,
maar dat geldt al vanaf het begin.
Wij gaan dan ook niet ineens an-
dere dingen doen. We blijven ge-
woon werken aan de verbeterpun-
ten en blijven samen strijden om
zoveel mogelijk punten te pakken.
Op die manier vliegen we ook
deze serie aan.”

PROCES
Het klinkt opvallend nuchter van
de coach die samen met Maartje
Paumen sinds 2020 aan het roer
staat in Tilburg. “Je mag het ook lo-

gisch noemen,” zegt Boomgaardt.
“Vanaf de start van het seizoen
wisten wij wat onze situatie is. Van
daaruit zijn we gaan werken. Door
het wedstrijd per wedstrijd te be-
naderen en veel nadruk te leggen
op de ontwikkeling van het team
en het individu. Dat is het allerbe-
langrijkst.”

“In dat proces zitten we nog steeds
en daar blijven wij aan vasthou-
den. Ook nu de competitie vordert
en de druk toeneemt. Natuurlijk is
het spannend, maar als je een
stap omhoog maakt, weet je dat
het uitdagend is om erin te blijven.
Daar zijn we volop mee bezig. Van-
uit een positieve benadering en
door ook te genieten van het spe-
len in de Hoofdklasse,”

SEIZOEN
In de eerste seizoenshelft boekte
Tilburg zeges op Kampong, Hurley,
Rotterdam en K-Z. Na de winter-
stop is het een ander verhaal. Bij
de herstart pakten de Brabanders
een puntje tegen Kampong; daar-
na volgde vier keer verlies. Zorge-
lijk is ook dat de ploeg al 9 wed-
strijden op rij niet meer wist te
winnen. 

“Wij hebben een mooie eerste sei-
zoenshelft gehad. Daar waren we
heel tevreden over,” analyseert
Boomgaardt. “Nu zitten we in een
andere reeks, al hebben wij de af-
gelopen weken met SCHC, Pinoké,
Den Bosch en Hurley niet het ge-
makkelijkste programma gehad.
Dan haal je dus geen punten.

Maar als je daar 'doorheen' kijkt,
zie je dat er veel progressie is ge-
boekt. We zijn stabieler geworden,
de jonge meiden ontwikkelen zich
goed en ook als team hebben we
een stap gemaakt.”

POSITIEF
Daarmee stipt de coach een goed
punt aan. Want in vrijwel alle duels
bood Tilburg prima weerstand en
had in enkele wedstrijden wellicht
recht op een punt. “Op die manier
benaderen wij het ook. Natuurlijk
draait het om resultaat, maar alles
op basis van de uitslagen 
downgraden en dramatisch doen
helpt ons niet verder. Positief blij-
ven en als team blijven strijden
juist wél. Daar kiezen wij dan ook
voor.”

HANDHAVEN
Een punt van aandacht is wel het
scorend vermogen. Want samen
met K-Z is Tilburg de minst pro-
ductieve ploeg in de Tulp Hoofd-

klasse Dames. “Daar zijn we hard
mee bezig, want de rendementen
moeten omhoog,” zegt de coach.
“Wat dat betreft is er dit seizoen
veel werk in uitvoering. Dit wisten
we ook bij de start van de compe-
titie.”

“Met dat proces gaan we door. Het
is ook niet anders dan het eerste
jaar waarin Maartje en ik bij Til-
burg zijn gekomen. Toen hebben
wij een lijn uitgezet met de nadruk
op ontwikkeling en beter worden.
Op alle vlakken. Of dat nu de cor-
ner is, het scoren, verdedigen of
iets buiten het hockey. Zo probe-
ren wij de speelsters te ontwikke-
len en daarmee ook de ploeg.” 

“Dit blijven we ook de komende
weken doen. Het wordt spannend,
maar wij blijven dicht bij onszelf.
Wij willen ons graag handhaven,
dan is het doel bereikt. Dat zit er
ook in. Het is aan ons om het eruit
te laten komen.” 
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TILBURG - De Dames van
Tilburg waren in de eerste
seizoenshelft dé verrassing
in de Tulp Hoofdklasse
Dames. De promovendus
behaalde 13 punten en
prijkte in de winterstop op
een prima negende plek.
Sinds de hervatting van de
competitie gaat het echter
moeizamer. De ploeg
sprokkelde slechts één
puntje en na vier opeenvol-
gende nederlagen wordt
het nog een behoorlijke
battle om de play-outs te
ontlopen. 

In de Tulp Hoofdklasse Dames is het niet alleen onderin spannend;
ook de strijd om de vierde plaats is nog allerminst beslist. 

“In dat opzicht is het een heel leuk seizoen,” zegt Ageeth Boomgaardt.
“De verschillen tussen plek 4 tot en met 12 lijken wat kleiner te zijn
geworden en dat maakt de Hoofdklasse alleen maar interessanter.
Het zou goed zijn als ook het gat naar de top-3 wordt gedicht. Zodat
je niet voorafgaand aan het seizoen al kunt zeggen welke teams de
Play-offs halen. Ik ben daarom een voorstander om de Play-offs voor
het kampioenschap uit te breiden naar een top-6 of top-8.”

“Dit vergroot ook de aantrekkelijkheid van de Hoofdklasse Dames.
Want als de competitie spannender wordt, wordt het ook interessan-
ter voor een breder publiek, de media en het bedrijfsleven. Die lijn
moeten we doorzetten. Ook met het oog op de discussies die nu
gaande zijn over gelijkheid en de te grote financiële verschillen tussen
het dames- en herenhockey.”  

Dames Tilburg houden
vertrouwen in Hoofdklasse





“Het kan heel leuk worden, maar
eigenlijk is dat het hele seizoen al
het geval,” zegt Tim Brekelmans,
coach van Zwart-Wit. “Vanaf de
start van de competitie zit het
dicht bij elkaar en na de winter-
stop is het nog meer in elkaar ge-
schoven. Het is best mogelijk dat
alles pas op de laatste speeldag
wordt beslist. Maar: zover is het
nog lang niet.” 

SCOREN
Hoewel Zwart-Wit steady bovenin
meedraait, is het wel opvallend dat
de ploeg tegen de directe concur-
renten De Warande en Delta Venlo
al tweemaal verloor. Beide keren
in een uitwedstrijd. “Dat had niet
gehoeven,” weet de coach. 

“In Venlo kwamen wij bijvoorbeeld
goed op 1-0, maar we kregen na een
1-1 stand na de rust meteen een
strafbal tegen. Daarna hebben we

grote kansen gehad die niet benut
werden. Uiteindelijk volgde een du-
bieuze strafbal en werd het 3-1. Dit
lijkt een forse nederlaag, maar op
basis van het speelbeeld was de uit-
slag behoorlijk vertekenend.”

MANCO
Het niet benutten van kansen
speelde Zwart-Wit vaker parten. Bij-
voorbeeld in de thuiswedstrijd
tegen MEP die ondanks een legio
aan kansen 'slechts' in 2-2 eindigde.  

“Wij scoren moeilijk, dat is dit sei-
zoen een manco. In de meeste
wedstrijden hebben we 60-70%
balbezit en creëren voldoende
kansen. Ook tegen MEP waren wij
de bovenliggende partij en kwa-
men vaak voor de goal. Maar die
kansen moeten er dan wél in.”

“Daar hebben we moeite mee. Na-
tuurlijk wordt er hard aan gewerkt,

maar dat los je niet zomaar op.
Aan de andere kant zijn we achter-
in sterk, krijgen weinig tegen en
scoren iedere wedstrijd. Het moet
alleen meer én vaker om de play-
offs te halen.”

PROMOTIE
Dat Zwart-Wit meestrijdt om pro-
motie is geen verrassing. De afge-
lopen jaren waren de Bredanaars
al vaker dicht bij de play-offs en
ook dit seizoen is de doelstelling
om bovenin mee te draaien. 

“Daar hebben we de ploeg ook
voor. Toch hebben we, zeker in de
beginfase van de competitie het
van wedstrijd tot wedstrijd beke-

ken. Vooral omdat wij dit seizoen
in een andere poule spelen met
veel nieuwe tegenstanders. De
Warande, DES en Etten-Leur ken-
nen we natuurlijk, maar de rest
was minder bekend. Dan weet je
niet precies waar je staat.” 

Inmiddels is dat wel duidelijk. “Nu
willen we meedoen om promotie.
Ik vind dat ook reëel. Als je er in
deze fase zo voorstaat, moet je
ook de ambitie uitspreken om
voor de top-2 te gaan.”  

SLOTFASE
Of dat lukt, gaat in de komende
weken blijken en vooral aan het
einde van de competitie. Begin mei
staat op eigen veld de kraker tegen
koploper Delta Venlo op het pro-
gramma. Op de laatste speeldag
wacht het thuisduel met MEP. Toch
kijkt Tim Brekelmans niet te ver
vooruit. “Zover is het echt nog niet.
In de komende wedstrijden treffen
wij nog de complete middenmoot
en dat is echt niet gemakkelijk.”

FIT BLIJVEN
Veel zal ook afhangen van de 
blessures, weet de coach. “Wij zijn
relatief fit uit de winter gekomen,
maar in de eerste wedstrijd liep
onze aanvoerder een hersen-
schudding op. Die zijn we dus een
paar weken kwijt. En als er nog en-
kele bepalende speelsters wegval-
len, heb je een probleem. Dat
geldt voor alle ploegen.” 

VERTROUWEN
Desondanks kijkt de coach met ver-
trouwen naar de slotfase van het
seizoen. “Wij staan er goed voor en
er zit een goede drive in het team.
Bovendien kan het nog alle kanten
op en dat maakt het leuk. We heb-
ben dus veel om voor te spelen,
maar zullen het zelf moeten doen.
Niet alleen door goed te hockeyen,
maar ook door onszelf te belonen.
Dat besef is er ook.”  

HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGBNMHC ZWART-WIT

BREDA - Het is dit seizoen uitermate spannend in de
Dames Eerste Klasse D. Want met Delta Venlo, MEP, De
Warande én Zwart-Wit strijden maar liefst vier clubs om
het kampioenschap en een play-off plek voor promotie
naar de Overgangsklasse. Met zeven speelronden op
het programma is alles nog mogelijk. Bij Zwart-Wit gaat
het gas er de komende weken dan ook vol op.

TOPHOCKEY TILBURG

Tim Brekelmans is bezig aan zijn derde jaar als coach van de dames
van Zwart-Wit. Sinds september 2022 combineert hij zijn taken met
een baan als manager Tophockey Jeugd bij HC Tilburg. 

“In die rol ben ik verantwoordelijk voor de gehele topjeugd,” legt Tim
uit. “Daarnaast organiseer ik verschillende activiteiten en begeleid
trainers en talenten. Dat bevalt heel goed. Tilburg is een grote vereni-
ging waar veel speelt én veel ambitie is. Wij hebben de doelstelling
om bij de top-3 van beste jeugdopleidingen te behoren. Dit betekent
ook dat er veel wordt gevraagd. Dit zijn mooie processen.”

Brekelmans was in het verleden actief als trainerscoördinator jeugd
bij Zwart-Wit en Hoofd Opleidingen bij De Warande. Ook coachte hij
bij beide clubs diverse jeugdteams. Ervaringen die goed van pas
komen in Tilburg. “Omgekeerd doe ik nu bij Tilburg ook weer nieuwe
kennis en ervaring op. Die 'bagage' neem ik uiteraard ook weer mee
naar Zwart-Wit.” 

Dames 
Zwart-Wit 
vol op jacht 
naar de OVK
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Toch gaat dat ook in Prinsenbeek
niet allemaal vanzelf. “Integendeel,
we steken er heel veel tijd en ener-
gie in,” zegt Eelco Dielemans, lijn-
coördinator jongste jeugd van HCP.
Daarnaast is hij ook betrokken bij
de werving van nieuwe leden. “Op
dat gebied organiseren wij van
alles, zoals gratis inlooptrainingen
om kennis te maken, clubdagen en
leuke evenementen.”

“Dit levert heel veel aanmeldingen
op. Ook van jongens die voorheen
standaard op voetbal gingen. Nu

kiezen ze steeds vaker voor hoc-
key. Overigens niet alleen uit Prin-
senbeek, maar ook uit bepaalde
wijken van Breda. Want geogra-
fisch liggen we heel gunstig.”  

FAMILIECLUB
De vraag is wel waarom die jongens
voor Prinsenbeek kiezen. “Een van
de belangrijkste redenen is dat 
wij écht een familieclub zijn. Dit
merk je meteen als je binnenkomt.
Daarnaast gaat het bij ons zeker
in de jeugd om het plezier. Op het

veld én erbuiten. 

Zo is er onlangs een nieuwe feest-
commissie opgericht voor de jeugd
tot en met de B die dit jaar van alles
gaat organiseren. ” 

Ook de komst van het nieuwe club-
huis en het waterveld heeft voor
een impuls gezorgd. “We zijn toen
een nieuwe fase ingegaan en heb-
ben veel zaken opgepakt en in
gang gezet. Dat heeft duidelijk ef-
fect gehad. Het is mooi om te zien
dat alle inspanningen z'n vruchten
afwerpen.”

ZESTAL
Desondanks zijn de leden uiteraard
de beste ambassadeurs van de
club. “Absoluut. Een mooi voor-
beeld is dat ik vorig jaar ben be-
gonnen met een jongens 6-tal. Met
de nadruk op lekker hockeyen,
heel veel plezier maken, maar ook
wedstrijdjes spelen. Dat willen ze
ook graag.”

“Kinderen zijn er steeds jonger aan
toe om wedstrijden te hockeyen.
Want hoewel spelletjes ook leuk

zijn, gaat er toch niks boven een
wedstrijd. Dat is het allerleukst.
Daar hebben wij een goed plan
voor gemaakt en het liep meteen
geweldig. Iedere week was een
succes.”

“Dit vertelden onze jongens na-
tuurlijk vol trots aan hun vriendjes
in de klas en dat werkt. Bij de start
hadden we 7 jongens; aan het
einde van het seizoen waren het er
26. En daar werd het uiteindelijk
nóg weer leuker van.”

Het team draait zelfs keurig mee
in de middenmoot. “Daar zijn wij
heel tevreden over,” zegt coach
Stephan Rasenberg. “Natuurlijk
lopen we af en toe nog tegen de
onervarenheid aan, maar de jon-
gens maken enorme stappen. 
Die lijn willen wij doortrekken. 
Het doel is om dit seizoen aan te
haken bij de top-3. Niet qua rang-
lijst, maar wel qua hockeyniveau.”

UITDAGING
Rasenberg was al eerder betrok-
ken bij de groep. In het verleden
coachte hij drie seizoenen de Jon-

gens A1 en hij was vorig seizoen
assistent bij Heren 1. In het voor-
jaar van 2022 werd duidelijk dat
de toenmalige spelers van het
vaandelteam in groten getale zou-
den stoppen. Evenals de coach.
Daarmee lag er een forse uitda-
ging. Uiteindelijk werd besloten

bijna de gehele JA1 te laten door-
stromen. Stephan Rasenberg werd
aangesteld als coach. 

START
Het jonge Prinsenbeek startte wis-
selend aan het seizoen. Thuis
pakte de ploeg punten; uit werd

vaak verloren. “In die fase was het
echt nog leren en bouwen,” legt de
coach uit. “Dat is ook logisch. Het
grootste gedeelte van de selectie
speelt voor het eerst op dit niveau
en met een gemiddelde leeftijd
van rond de 19 jaar is de groep
heel jong.”

GOED HOCKEY
HCP bleek echter een snelle leer-
ling en sloot de eerste seizoens-
helft af op een negende plaats. De
stijgende lijn werd na de winter-
stop doorgezet. Onder andere 
met winst op Spijkenisse. 
“Dat is op papier een lastige pot,
maar daar hebben we écht een
goede wedstrijd neergezet. Met
veel energie, met hockey zoals wij
graag willen spelen en met veel
loopvermogen en combinaties.”

LEERPROCES
In die wedstrijd was duidelijk zicht-
baar welke ontwikkeling het team
heeft doorgemaakt. “Als wij elke
week zo spelen, kunnen wij het
elke tegenstander in de poule heel
lastig maken,” zegt de coach. “Het
punt is alleen; zover zijn we nog
niet. We zullen dit seizoen echt
nog wel eens hard onderuit gaan,
in de val trappen of het hoofd
verliezen.”

“Dat is ook niet erg, het hoort bij
het leerproces. En daar zitten we
nog middenin. Wat er uiteindelijk
mogelijk is, gaan we de komende
weken zien. We krijgen thuis nog
de complete top-5 en daarin willen
we ons graag tonen. En als wij de
goede dingen op het juiste mo-
ment doen, kan het echt nog heel
leuk worden.” 

PRINSENBEEK - Hoe kunnen wij meer jongens stimule-
ren om te gaan hockeyen, hoe behouden we jeugdleden
en hoe zorgen we voor een goede doorstroming. Het
zijn vragen waar veel hockeyclubs mee worstelen. Niet
bij HC Prinsenbeek. De club kent de laatste jaren een
mooie groei van jeugdleden met daarbij opvallend veel
jongens. De hele jongenslijn is in de jeugd dan ook
prima bezet. 

PRINSENBEEK - In de zomer
van 2022 maakte Heren 1
van Prinsenbeek een
nieuwe start. Nadat drie-
kwart van de oude selectie
afscheid nam, stroomden
maar liefst 10 spelers uit de
Jongens A1 door om het
nieuwe vaandelteam te
vormen. Dit seizoen is HCP
dan ook verreweg de jong-
ste ploeg in de derde
klasse C. Maar dat zie je
niet aan de prestaties. 

Het wordt 
steeds leuker 
op Prinsenbeek

Piepjong Prinsenbeek H1 zet grote stappen
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Dat had zelfs nog iets beter gekund
aangezien de ploeg in de eerste
seizoenshelft in een aantal wed-
strijden punten liet liggen. “Ergens
is dat ook logisch want met een
nieuwe selectie is het altijd even
wennen,” zegt coach Karel Alferink.
“Toch zijn wij niet met die insteek
de competitie ingegaan. We heb-
ben een mooie, talentvolle groep
en in de voorbereiding draaide het
goed. Maar in de eerste serie wed-
strijden bleek dat spelen om de
punten toch iets anders is.”

NIEUWE PLOEG
Dit bleek bijvoorbeeld in het duel
met koploper Leiden. Een prima

spelend Breda kwam op een 3-0
voorsprong, maar uiteindelijk
restte met 3-3 slechts een punt.
“Dat heeft niet zoveel met onerva-
renheid te maken maar meer met
het feit dat het een nieuwe ploeg
is,” legt de coach uit. “En dan
vooral met afspraken hoe je een
wedstrijd uithockeyt en in je posi-
tie blijft spelen. Ook als de druk er
vol op staat.”

INTACT
Desondanks kent Breda een goed
seizoen. Tot dusver werd slechts
twee keer verloren, al speelde het
ook al vijf maal gelijk. Alferink is
dan ook zeker niet ontevreden.

“Wij hebben goede stappen ge-
maakt en een stevige basis neer-
gezet. Daar willen we ook meer
verder. Vandaar dat wij nu al heb-
ben uitgesproken om volgend
seizoen bij elkaar te blijven. Het
team blijft dus intact en de bege-
leiding eveneens. Ook de club
heeft aangegeven er achter te
staan.”

GEEN DRUK
Het doel is dit jaar of volgend jaar
de stap omhoog te zetten naar
de Promotieklasse. “In dat opzicht

staat er nu geen druk op. Dat is
heel fijn, maar het neemt niet
weg dat wij dit seizoen zo hoog
mogelijk willen eindigen. Koplo-
per Leiden heeft een behoorlijke
voorsprong, maar de strijd om de
play-offs is zeker nog niet beslist.
Bovendien spelen wij nog tegen
Voordaan en Schaerweijde; dat
kan dus leuk worden.”

IN EIGEN HAND
Even belangrijk is ook om geen
punten te morsen in de andere
wedstrijden.

“Wij zullen elke week scherp moe-
ten zijn. Zeker in de deze poule,
want het niveau zit dicht bij el-
kaar. Ploegen als Myra en AMVJ
mogen dan onderin staan, maar
ze spelen gewoon goed hockey.
Dat hebben wij dit seizoen ook al
ondervonden.”

“Toch kijken we vooral naar ons-
zelf. We doen volop mee en heb-
ben alles nog in eigen hand. Met
dat vertrouwen gaan we ook de
slotfase van het seizoen in.”

Deze plannen komen bepaald
niet uit de lucht vallen. De aanlei-
ding was dat er binnen de vereni-
ging een aantal vraagstukken
speelden die tot actie noopten.
Een daarvan waren de alsmaar
stijgende energiekosten. 

DUURZAAMHEIDSPLAN
“Door een verdubbeling van de
energiekosten zouden wij in het
komende verenigingsjaar voor
het eerst verlies gaan draaien,”
zegt Merlijn Crébolder, voorzitter
van Oudenbosch. “We moesten
dus gaan verduurzamen, isoleren

en kijken naar bijvoorbeeld zon-
nepanalen. Vanuit de gemeente
Halderberge worden clubs onder-
steund, maar er was wel een ver-
duurzamingsplan nodig.
NOC*NSF heeft ons daarbij op
het spoor gezet van een bureau.
De kosten van het schrijven van

het plan worden door de over-
heid betaald.”

VIJFJARENPLAN
De club wil de investeringen in de
komende jaren graag over een
langere periode uitspreiden. Dit
vraagt dus ook om een langeter-

mijnvisie. “Daarom hebben we
naast de verduurzaming ook alle
andere onderwerpen meegeno-
men in het nieuw te schrijven vijf-
jarenplan,” legt de voorzitter uit.
“Zoals de verenigingscultuur, le-
denbestand, het niveau van de
teams en de organisatie. 

Hiervoor zijn werkgroepen sa-
mengesteld die deze onderwer-
pen hebben uitgewerkt.” 

INZICHT
Op de ledenvergadering van 4
april worden alle planen gepre-
senteerd. Op die manier krijgen
alle leden inzicht in de toekomst
van de club en waar MHCO over
5 jaar wil staan. “Daarnaast stel-
len we onszelf ook de vragen 'wat
voor club zijn we' en 'waar willen
we voor staan'? Het gaat niet al-
leen om winnen, maar ook om
een hele actieve jeugdcommissie.
De opkomst is er hoog en daar
willen we dus ook in investeren.
Er is veel betrokkenheid van
jonge ouders.” 

VELE HANDEN
Een mooie ontwikkeling is overi-
gens ook dat er vanuit de werk-
groepen nieuwe kandidaten voor
het bestuur naar voren zijn geko-
men. “Wij hebben gemerkt dat het
voor nieuwe aanwas soms nog
onduidelijk is wat een bestuurslid-
maatschap precies inhoudt. Maar
door iedereen te laten meepraten,
is er enthousiasme ontstaan. Ook
zijn er allerlei nieuwe initiatieven
genomen. Het werkt ook goed 
om het op te knippen in stukken.
Dan is het voor iedereen behap-
baar. Vele handen maken immers
licht werk.”

HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGBREDA

MHC OUDENBOSCH
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BREDA - Vorig seizoen konden de dames van Breda het
net niet bolwerken in de play-offs van de Overgangs-
klasse. Daarna namen diverse speelsters afscheid en
kwamen er zes nieuwelingen. Het was dan ook even
afwachten hoe dat zou uitpakken. Maar na bijna drie-
kwart van de competitie staat Breda weer 'gewoon' op
de derde plaats en heeft nog alle kans op de play-offs. 

OUDENBOSCH - Er wordt
op MHC Oudenbosch hard
gewerkt aan een nieuw vijf-
jarenplan waarmee de club
duurzaam de toekomst
ingaat. Letterlijk en figuur-
lijk. Want naast zonnepane-
len en energiebesparing
wordt ook gekeken naar de
clubcultuur, het ledenbe-
stand en het niveau van de
teams. Op die manier gaat
MHCO op weg naar het
negende lustrum, dat in
2027 gevierd wordt.

Vernieuwd 
Breda staat er
'gewoon' weer 

Oudenbosch duurzaam de toekomst in
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Joris was vijf jaar toen hij voor het
eerst met een hockeystick op het
veld stond. Via vrienden van zijn
ouders kwam hij in 1987 bij
DDHC terecht. “Mijn ouders kwa-
men zelf niet uit het hockey,
maar wat wel hielp is dat ze bei-
den een hekel aan voetbal heb-
ben,” lacht Kanters.  

RUIM 330 WEDSTRIJDEN 
De keuze voor hockey bleek een
schot in de roos. In 2009 debu-
teerde Joris in DDHC Heren 1.
Onlangs speelde hij zijn 330e
wedstrijd en hij miste er al die

jaren bijna geen enkele. Hoe hij
dat weet? Vanaf zijn debuut
houdt Joris nauwkeurig alles bij in
een Excelbestand.

MIJN CLUPPIE
Hoewel Kanters enkele jaren na
zijn debuut verhuisde naar Breda,
bleef hij DDHC trouw. Daar heeft
de aanvoerder een simpele reden
voor: “DDHC is gewoon mijn clup-
pie. Ik heb daar heel veel binding
mee en ik vind het nog steeds
hartstikke mooi dat ik in het eer-
ste team speel van de club uit het
dorp waar ik ben opgegroeid. In-

middels woon ik ook weer in
Raamsdonkveer.”

MINI
De aanvoerder zag in de afgelo-
pen jaren de nodige spelers
komen en gaan. Inmiddels is hij
met zijn 30 jaar de oudste van de
groep. “Er zijn spelers die zes
waren toen ik mijn debuut in
Heren 1 maakte. Laatst zag ik zelfs
op een oude video dat de mini
van toen tegenwoordig een team-
genoot is. Dat is toch wel confron-
terend hoor,” lacht Kanters. 

GEHEUGEN
Door alle statistieken die Joris bij-
houdt, weet hij precies tegen
welke clubs hij heeft gespeeld en
wat de uitslagen waren. “Daar-
door ben ik een beetje het geheu-
gen van DDHC geworden. Verder
is het bestand een handig afvink-
lijstje. We wonnen nooit van gro-
tere clubs als Drunen en Prinsen-
beek, maar dat is inmiddels wel
gelukt, weet ik. Dat geldt gelukkig
ook voor de derby tegen Gilze-
Rijen. Die hebben we laatst nog
vrij dik gewonnen (6-1).”

PROMOTIE
Dit seizoen draait DDHC uitste-
kend en promotie naar de derde
klasse is een reële mogelijkheid.
“Kort voor het seizoen vertrok
onze coach. Toen leek het een
lastig jaar te worden, maar met
een kleine groep doen we het nu
verrassend goed. Ik sluit een
kampioenschap en promotie niet
uit,” zo klinkt het ambitieus. Of de
aanvoerder er na dit mooie sei-
zoen nog steeds bij is, blijft onze-
ker. “Ik teken altijd maar voor een
jaartje bij.”

Youp van Gestel begon op zijn ze-
vende met hockeyen bij Goirle en
coachte vanaf zijn vijftiende ver-
schillende jeugdteams. Als speler
van Heren 1 leerde hij Loes ken-
nen die bij Dames 1 speelde. En
van het een kwam het ander.  

SAMEN
“We hebben elkaar letterlijk ont-
moet op het hockeyveld,” vertelt
Youp. “We waren beiden speler
en coach op de club. We hebben
nu acht jaar een relatie. Als je el-
kaar dan toch vaker wilt zien, kun
je maar beter samen een team
onder je hoede nemen. Daarom
zijn we de laatste vijf jaar samen
trainer/coach.” 

COACHDUO 
Youp, net 30 geworden, coachte
en trainde verschillende jeugd-
teams bij Goirle. Nadat het be-
stuur afgelopen zomer na drie
seizoenen afscheid nam van de
coach van Dames 1, werden Loes
en Youp gepolst voor de functie. 
“Het was ooit wel mijn doel om

door te schuiven naar Dames 1,
maar door de ontstane situatie
deed het zich sneller voor dan
verwacht,” vertelt Youp. 

Samen met Loes pakte hij de
handschoen op. En dat bevalt het
paar goed. “Natuurlijk zijn we het
niet altijd direct eens met elkaar.

Dan is het juist heel fijn dat we
vaak samen zijn, want we kunnen
het er veel over hebben. Er is vol-
doende tijd om tot een gezamen-
lijk idee te komen.”

Bovendien vullen de twee
coaches elkaar goed aan. “Loes
heeft heel veel kwaliteiten. Ze

weet bijvoorbeeld heel goed hoe
zij de speelsters moet benaderen.
Ik sta iets verder van ze af en ik
ben soms wat strenger. Die ba-
lans werkt.”

GROEIEN ALS TEAM
Halverwege het seizoen staat
tweedeklasser Goirle keurig in de
middenmoot. “We hebben voor-
afgaand aan het seizoen geen
prestatief doel gesteld,” verduide-
lijkt Youp. “We wilden als team
groeien, op alle vlakken. Tech-
nisch en tactisch hebben we al
mooie stappen gezet. Ik merk dat
we hockeyend met de week beter
worden. In het begin van het sei-
zoen vielen de resultaten nog wat
tegen, maar het valt steeds vaker
onze kant op. Door die goede
prestaties helpt het natuurlijk ook
om de voortgang te zien.”

GROOT HART VOOR GOIRLE
Youp heeft het in zijn eerste sei-
zoen als coach van Dames 1 erg
naar zijn zin. “Ons team bestaat
uit meiden met een groot hart
voor Goirle. Er komen maar wei-
nig speelsters van buitenaf. En
degenen die dat wel zijn, integre-
ren goed in de club. We hebben
een team dat het leuk heeft met
elkaar en wil presteren. Dat is
een ideale combinatie.” 

HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGDDHC
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RAAMSDONKVEER. Sinds 2009 speelt Joris Kanters in
Heren 1 van DDHC. Van alle wedstrijden die hij
speelde, hield hij de statistieken bij. “Door alles wat ik
heb meegemaakt, ben ik een beetje het geheugen van
DDHC geworden.”

GOIRLE - Dames 1 van 
MHC Goirle wordt dit 
seizoen gecoacht door
Youp van Gestel en Loes
Quirijnen. Het coachduo
van de Brabantse tweede-
klasser is niet alleen langs
het veld een setje, maar
ook daarbuiten. Een 
ideale combinatie.

Joris Kanters:
aanvoerder 
én geheugen
van DDHC

Liefde voor het hockey en voor elkaar
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Liberty-voorzitter Jeroen Beex is
trots op alle ontwikkelingen. “We
hebben op ons complex drie hoc-
keyvelden en sinds jaar en dag
ook nog een grasveld van 50 bij
50 meter,” legt de voorzitter uit.
“Dat is te klein voor kunstgras en
bovendien hebben we genoeg
aan de andere velden. Het moet
nu echter wel onderhouden wor-
den en kost eigenlijk alleen maar
geld. Zo kwam twee jaar geleden
het idee om die oefenhoek voor
een ander doel te gaan gebrui-
ken.”

GELDSTROMEN
Dat wordt dus padel. Een sport in
opkomst die in de omgeving veel
wordt beoefend. 

“Er was een groep oud-hockeyers
op zoek naar een locatie binnen
Dongen, maar dat werd door de
gemeente niet toegestaan,” weet
de voorzitter. “We zijn verder op
onderzoek gegaan omdat wij die
ruimte dus hebben, maar wel
met de eis dat deze nieuwe sport
financieel los moest komen te
staan van de hockeyvereniging.
De initiatiefnemers gingen met
ons in gesprek en beide partijen
ook met de gemeente, met een
win-win situatie tot gevolg.”

WEDSTRIJDEN
De 2.500 vierkante meters bren-
gen uitkomst. “Er is een onafhan-
kelijke Vereniging Liberty Padel 
opgericht. 

De animo is zo groot dat dit ook
zeker een bloeiende vereniging
zal worden. Er zijn veel van onze
hockeyleden geïnteresseerd die
nu nog op andere locaties spelen.
Ook spelers die in het verleden
door blessures moesten stoppen
met hockey zijn weer in beeld
voor padel. Er ligt een samenwer-
king met tennisbond KNLTB om
in de toekomst ook wedstrijden
op die banen te kunnen facilite-
ren.”

DAK ERAF
De accommodatie wordt ook nog
eens duurzamer. “We zijn als gezelli-
ge club natuurlijk heel erg goed in
het geven van feestjes, dus 'het dak
eraf' heeft bij ons een dubbele bete-
kenis. We hebben besloten een
nieuw geïsoleerd dak op het club-
huis te leggen dat met het oog op
de toekomst ook zonnepanelen zal
kunnen dragen. Die werkzaamhe-
den zijn eind maart gestart en we
proberen ook die overlast tot een
minimum te beperken.”

VERLICHTING
Een ander initiatief is al gereali-
seerd. “Eind maart zijn de 48
oude armaturen van de veld-
verlichting vervangen door 
36 armaturen met LED-verlich-
ting. De komende jaren zijn we
dus energiezuiniger. Dat is in
deze tijden van hoge energie-
kosten zeer welkom. Alles is
erop gericht dat we ook in de
toekomst veel lachende gezich-
ten zien op de club.”

Aarts begon als vijfjarig jochie in
zijn toenmalige woonplaats Asten
te hockeyen bij HCAS. Na vijftien
jaar vertrok hij voor zijn studie
naar Breda en nam zijn hockey-
stick mee. Hij haalde de selectie
en behoorde tot de groep die
promoveerde naar de Hoofdklas-
se. Aarts heeft louter goede her-
inneringen aan zijn tijd bij Breda.
“Het was een ontzettend goed
team, het was echt vechten voor
je plekkie. Ik speelde lang niet
alles, maar het was heel mooi om
mee te maken.”

EERSTE STAPJES
Daarna deed Aarts een stapje
terug en speelde zijn wedstrijden
in Heren 2. Ondertussen nam hij
ook een jeugdteam onder zijn
hoede. Het bleek een schot in de
roos. Aarts had het zo naar zijn
zin dat hij zijn trainerspapieren
haalde en binnen enkele jaren

was hij verantwoordelijk voor de
jeugdopleiding van Breda. Op zijn
27e werd hij  assistent-coach van
Heren 1. 

LANDSKAMPIOEN
Na de promotie van Breda naar
de Overgangsklasse, besloot
Aarts op eigen benen te willen
staan. Hij werd coach van de
Utrechtse studenten van USHC,
waar hij drie jaar werkzaam was.
In die periode was hij ook assis-
tent van Michel van den Heuvel
bij Oranje-Zwart en werd hij
landskampioen. “Het was een
leuke periode, maar ook heel
zwaar,” herinnert Aarts zich. “Al-
leen op maandag was ik niet op
de hockeyclub te vinden.”

DE WARANDE
Via omzwervingen langs MOP,
Breda Dames 1 en Berkel-En-
schot, belandde Aarts in de

zomer van 2020 bij Heren van De
Warande in Oosterhout. In zijn
eerste seizoenen gooide het coro-

navirus telkens roet in het eten.
“Geen leuke tijd,” blikt Aarts
terug. “Dan weer mocht je niets,

dan weer alleen in drietallen. Dat
was niks.”

Vorig seizoen kon er eindelijk
weer gehockeyd worden en had
Aarts het weer helemaal naar zijn
zin. Toch degradeerde De Waran-
de naar de tweede klasse. “Qua
kwaliteit van de selectie hadden
we in de eerste klasse moeten
kunnen blijven, maar we misten
te veel ervaring. Dat brak ons op.
Dat heb je toch nodig als je kam-
pioen wil worden of als je tegen
degradatie strijdt,” aldus Aarts. 

LAATSTE KUNSTJE
Dit seizoen wil Aarts promoveren
met De Warande. De ploeg is
goed op weg, maar de concurren-
tie is hevig. Als de Oosterhouters
volgend seizoen terugkeren in de
eerste klasse, is dat in elk geval
zonder Aarts. 

“Ik stop even met coachen. Mijn
hele leven heeft uit hockey be-
staan en ik sta nog steeds met
plezier op het veld. Maar ik heb
ook een fulltime baan, een vriend-
in, een dochter van 3 jaar en een
hondje. Ik ben toe aan meer vrij-
heid. Ik wil ook weleens naar een
feestje van vrienden toe. Ik ga een
jaartje kijken of ik de sport kan
missen. Daarna zie ik wel verder.”

HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGMHC LIBERTY

DE WARANDE
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DONGEN - De komende weken gaat Sportpark Alexan-
der, de thuisbasis van MHC Liberty,  flink op de schop.
Dit heeft alles te maken met de komst van vier padel-
banen die worden aangelegd op de voormalige oefen-
hoek. Maar dat is nog niet alles. De lichtmasten zijn
inmiddels voorzien van LED-verlichting en daarnaast
komt er een nieuw duurzaam dak op het clubhuis.

OOSTERHOUT - Al sinds zijn vijfde zijn de hockeystick
en Niek Aarts onafscheidelijk. Daar komt in de zomer
voorlopig een einde aan. Want na 37 jaar hockey
neemt de coach van de heren van De Warande even
een break. “Ik ga een jaartje kijken of ik de sport kan
missen.”

Nieuwe 
padelbanen
bij Liberty

Na 37 jaar neemt Niek Aarts even hockeypauze
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Hilvarenbeek beschikte tot vorig
jaar over een zandveld en een se-
miwaterveld. Het ene veld was al
30 jaar oud en moest vervangen
worden. Het andere veld had een
volledig nieuwe toplaag nodig. Hil-
varenbeek besloot echter door te
pakken en te kiezen voor twee wa-
tervelden. Deze keuze paste ook in
het duurzaamheidsbeleid waar de
club al druk mee bezig was. Onder
andere met de aanleg van LED-
verlichting en zonnepanelen. 

GEEN ONDERSCHEID
Naast de noodzaak van vervanging
was er ook een idealistisch motief
om te kiezen voor watervelden.
“Wij zijn een familiaire club en
maken geen onderscheid tussen
teams en spelers. Wij willen dezelf-
de faciliteiten voor al onze hockey-
ers,” legt HCH-voorzitter Dorine
Weemers-Kuiken uit. 

“Er is bij ons ruimte voor recreatief
en prestatief hockey, maar ieder-
een moet even vaak kunnen trai-
nen. Daarom hebben al onze
jeugdteams twee trainingen, geor-
ganiseerd door twee trainers, die
we zelf ook nog eens opleiden.”

WERKGROEP
Tussen twee watervelden willen en
twee watervelden aanleggen, is er
een flinke weg af te leggen. Dit
merkte ook de voorzitter. “Er komt
enorm veel bij kijken als er nieuwe
velden aangelegd moeten worden.
Daarom hebben wij al in een vroeg
stadium een werkgroep ingesteld.
Daarin zaten mensen met verschil-
lende expertises op het gebied van
financiën, maar ook als het gaat
om de techniek.”

GEMEENTE
Met die kennis had de club pre-
cies in kaart wat er nodig was.
Ook voor de kosten. “We hadden
natuurlijk geld opzij gelegd voor
de vervanging van één van de 
velden. Maar voor het tweede
veld was er niet genoeg in kas.
Dus moesten we de gemeente
overtuigen om ons financieel te
ondersteunen.”

“Hiervoor hebben we gesprekken
gevoerd met de wethouder. He-
laas was het college  aanvankelijk
niet geneigd ons mee te nemen in
de begroting. Vervolgens zijn we
langs alle partijen gegaan om de
noodzaak van een tweede water-
veld duidelijk te maken. Het is toe-
komstbestendig, duurzaam en
past bij het hockey van nu.”

GOED BESLUIT
Na vele gesprekken wist de hoc-
keyclub de gemeente ervan te
overtuigen een tweede waterveld
aan te leggen. “Er is een motie in-
gediend en de gemeente heeft
het verschil 'bijgeplust'. Wij zijn

als club financieel gezond, maar
konden zelf niet de aanleg van
twee watervelden betalen.”

Omdat er nu twee velden tegelijk
zijn aangelegd, is er een fikse kos-
tenbesparing gerealiseerd. “Bo-
vendien kwam de aannemer er-
achter dat de drainage bij het
tweede veld niet meer werkte. Dat
had anders flink wat extra geld ge-
kost. Achteraf blijkt het dus zeker
een goed besluit om een tweede
waterveld aan te leggen.”

FEESTELIJKE OPENING
Niet alleen de velden werden aan-
gepakt, ook de entree van de club
is in een nieuw jasje gestoken. Een
hoveniersbedrijf werd ingescha-
keld om de accommodatie van
een fraaie aanblik te voorzien. “De
club ziet er tien keer verzorgder en
vriendelijker uit,” zegt Weemers-
Kuiken. “De velden liggen te shi-
nen.”

Begin dit seizoen opende wethou-
der Gerrit Overmans samen met
enkele jeugdleden de nieuwe vel-

den. “Er is echt een feestje van ge-
maakt, waarbij een combinatie-
team van de senioren en jeugd
een demonstratiewedstrijdje tegen
elkaar speelden.” 

LEDENGROEI
De nieuwe velden passen bij de
club in bloei die Hilvarenbeek is.
“We zijn goed bezig, al zeg ik het
zelf,” zegt Weemers-Kuiken. De
voorzitter is trots op de HCH-aca-

demy die enkele jaren geleden
werd opgetuigd. “Dat werpt zijn
vruchten al af. We hebben op dit
moment zeven teams in de eerste
klasse en ook weer een bonds-
team voor de dames. Die hadden
we een tijdje niet.”

“Met de jongens hebben we het
ook niet slecht voor elkaar, al heb-
ben we geen A-jeugd. Die zijn
doorgeschoven naar Heren Jong,
zodat de overstap naar de senio-
ren minder groot is. Gelukkig hoe-
ven we nog niet samen te werken
met de jeugdafdelingen van ande-
re clubs uit de regio. We groeien
nog, ook bij de senioren. We zijn
van drie zondagteams, die we een
paar jaar geleden hadden, uitge-
groeid naar negen.”

TOEKOMST
Kortom, het gaat goed met Hoc-
keyclub Hilvarenbeek. “Het is zaak
dat we consolideren wat wij nu
hebben. Ledengroei en -behoud
blijft ons aandachtspunt. Het dak
van het clubhuis, een extra over-
kapping en het aanpakken van het
terras zijn nog dingen die we wil-
len doen. Er blijft nog voldoende
over. We zijn goed bezig, maar
daar ligt ook de uitdaging. Het
moet zo blijven.”

HILVARENBEEK - Het had
behoorlijk wat voeten in de
aarde, maar Hockeyclub
Hilvarenbeek heeft sinds
dit seizoen twee splinter-
nieuwe watervelden. Met
deze velden biedt de club
de leden niet alleen prima
faciliteiten; HCH kan ook
weer de toekomst in. 

BLOMMESTEIJN-FESTIJN

Een jaarlijks hoogtepunt bij Hockeyclub Hilvarenbeek is het Blomme-
steijn-festijn. Een seniorentoernooi dat grote bekendheid geniet. Het
toernooi, dat aanvankelijk het 'loop niet rood-toernooi' heette, is ver-
noemd naar Erik-Jan Blommesteijn. Hij is één van de oprichters van de
Hockeyclub Hilvarenbeek en overleed vorig jaar op 80-jarige leeftijd. 

“Het Blommesteijn-festijn is een begrip in de regio,” vertelt voorzitter
Dorine Weemers-Kuiken. “De halve voetbalvereniging doet ook altijd
mee. De deelnemers hoeven niet de beste hockeyers te zijn. Het is al-
tijd ontzettend gezellig en er zit een leuke organisatie van enthousias-
te clubvrijwilligers omheen. Het feestje trekt ook altijd veel mensen
aan. Ook mensen die al uit de streek zijn weggetrokken komen er
speciaal voor terug.”

HC Hilvarenbeek staat in bloei
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De nieuwe aanpak bleek bij start
van de competitie meteen te wer-
ken. Etten-Leur denderde overtui-
gend het seizoen in met aanval-
lend hockey, veel goals en een
karrenvracht aan punten. In de
eerste zes speelronden won de
ploeg vijf keer en moest alleen
tegen medekoploper IJsseloever
een gelijkspel toestaan.

VEEL NIEUWE DINGEN
Daarna was het even over met de
pret. Na het verlies tegen staart-
ploeg Apeliotes volgden nog drie
nederlagen en ook na de winter-
stop zijn de uitslagen wisselend.
“Misschien heeft onze goede start
de situatie iets vertekend,” zegt
Richard van Steensel. “Het zat in
die fase ook wat mee. Als je naar
de uitslagen kijkt, zie je dat wij
alle duels met een goal verschil
wonnen. Dat zegt ook iets.”

Daarna werd het minder, al was
het spel echt niet slecht. Afgezien
van twee onnodige nederlagen
hebben wij alleen punten laten lig-
gen tegen de top-4. Dat kan gebeu-
ren met een vernieuwde groep, een
nieuwe coach, in een nieuwe poule
en een iets andere manier van spe-
len. Dat zijn een hele hoop nieuwe
dingen en kost gewoon tijd om alle-
maal op elkaar af te stemmen.”

ETTEN-LEUR
De 28-jarige Richard van Steensel
is bezig aan zijn eerste seizoen
als hoofdcoach. Twee jaar gele-
den hing hij als speler van De IJs-
sel zijn stick aan de haak om zich
volledig te focussen op het coach-
schap. “Daar ligt ook mijn ambi-
tie. De afgelopen jaren heb ik de

nodige ervaring opgedaan bij 
de jeugdteams en Heren 2 van
Leonidas en bij de KNHB als
coach van Zuid-Holland Onder-
14. Momenteel ben ik actief bij de
KNHB Steunpunt West Onder-15
en als trainer van Leonidas
Dames 1.”

Om zich verder te ontwikkelen,
koos Van Steensel bewust voor
Etten-Leur. “De club is voor mij
niet nieuw. Ik heb hier met De IJs-
sel al vaak gespeeld en een deel
van het team kende ik al van mijn
tijd als speler. Bovendien staat er
een goede basis. Er zit veel hoc-
key in de selectie, de faciliteiten
zijn goed én de club heeft ambi-
tie. Daar herken ik veel in en
maakt het een mooie uitdaging.”

ANDERS
Van Steensel ging bij Etten-Leur
voortvarend te werk. “In samen-
spraak met het team zijn we een
aantal dingen anders gaan doen.
Aanvallender aan de bal, meer
vooruit verdedigen en in het veld
vooral ook meer plezier met el-
kaar maken. Natuurlijk is er struc-
tuur en organisatie, maar binnen
die kaders is er ook ruimte om
zelf op avontuur te gaan. Dat
gaat goed, maar het moet nog
wel stabieler worden.” 

TOP-5
Op dit moment staat Etten-Leur
op de zesde plaats. “Dat is zeker
niet slecht, maar het doel is om in
de top-5 te eindigen. Als je kijkt
naar de ranglijst en de stappen
die wij hebben gemaakt, moet
dat ook haalbaar zijn. De komen-
de weken hebben we een interes-
sant programma waarin wij ons
los kunnen spelen van de ploe-
gen onder ons.”

“Daarbij is het ook belangrijk om
spelpatronen verder in te slijpen
en goed op elkaar ingespeeld te
raken. Op die manier zorgen we
voor een goede basis om volgend
seizoen weer een stap kunnen

zetten. Het kan ook zomaar alle-
maal goed vallen; dan kan het
echt interessant worden. Maar
voorlopig kijken we van wedstrijd
tot wedstrijd.”

AMBITIE
Op de langere termijn is het doel
promotie naar de Overgangsklas-
se. “Ik heb voor drie jaar gete-
kend en er ligt een duidelijke am-
bitie. Wij hebben met elkaar
afgesproken dat we vooruit wil-
len. Het droomdoel is om binnen
twee seizoenen te promoveren
naar de OVK. Dus dat betekent
volgend jaar bovenin meedoen
om de play-offs.”

“Dat is best een uitdaging, maar
ik heb er vertrouwen in. Ik wil
stappen maken en werk graag
samen met een groep die dezelf-
de ambitie deelt. Dat is bij Etten-
Leur het geval. De jongens willen
graag én vooral ook vooruit. Dat
werkt twee kanten op en we hou-
den elkaar dus scherp. Dat doet
de groep bij mij en ik bij de
groep. Op die manier is het heel
mooi om samen ergens naartoe
te werken.”

ETTEN-LEUR - Na een
tegenvallend seizoen ging
in de zomer van 2022 het
roer behoorlijk om bij de
heren van Etten-Leur. Er
kwamen vier versterkingen,
twee spelers keerden terug
en de club koos met
Richard van Steensel voor
een nieuwe en jonge coach.
De Rotterdammer legde de
lat meteen hoog bij de eer-
steklasser. Dit seizoen is
het doel top-5. Volgend jaar
is de ambitie play-offs en
promotie naar de Over-
gangsklasse. 

HET MAG WAT 'ROTTERDAMSER'

Richard van Steensel zit bij Etten-Leur prima op zijn plek. Toch was
het voor de Rotterdammer even wennen. “En voor de spelers overi-
gens ook,” lacht de coach. “Wij Rotterdammers zijn vrij direct en dat
was de groep niet helemaal gewend. Vandaar dat ik heb uitgelegd
hoe ik iets bedoel en dat het vooral betrekking heeft op het functio-
neren als speler. Niet als persoon.”

“Nu gaat dat een stuk beter. We kunnen het van elkaar hebben en het
team durft elkaar ook aan te spreken. Dat moét ook. Als het niet goed
is, mag de groep kritisch naar elkaar toe zijn. En ook naar mij. Wat dat
betreft mag het soms nog wat 'Rotterdamser'. Ook in het veld. Dat
begint bij de taken uitvoeren, verantwoordelijkheid nemen en vooral
als team hockeyen. Geen woorden, maar daden. Dat is het allerbe-
langrijkst.”  

Heren Etten-Leur willen vooruit
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Verheijen (32) heeft zelf haar hoc-
keybasis gelegd bij Kampong en
speelde onder meer bij Were Di
en in het buitenland. “Mijn rugzak-
je heb ik in 25 jaar hockey aardig
gevuld,” vertelt Michelle. “Toen ze
drie jaar terug bij DES vroegen of
ik deze groep meiden wilde op-
pakken in de D2 was dat een
mooie uitdaging. Afgelopen sei-
zoen werd het de D1 (MO12-1) en
toen zaten we ook al in de Top-
klasse. Dit seizoen is de groep
aangevuld met vijf tweedejaars,
die nog nooit hoger dan Subtop
speelden.”

SUPERGOED
Zo stond het team zomaar in de
Topklasse tegen onder meer Den
Bosch en Tilburg. “We zijn uitein-
delijk vijfde geworden en dat was
supergoed. En we plaatsten ons
voor de IDC. Ik heb alle meiden
een medaille gegeven en na de
winterstop ging er nog weer een
nieuwe wereld voor ons open. De
speelsters zijn allemaal heel leer-
gierig. Als enige team binnen DES
trainen we driemaal per week.”

VECHTEN
DES heeft geen waterveld en is
daarmee technisch in het nadeel.
“Ons handelsmerk is dan ook hard

werken. De meiden vechten als
één team voor elkaar. Omdat we
gewoon niet opgeven, hebben we
bijvoorbeeld onlangs ook gewon-
nen van Zoetermeer. We hebben
helemaal geen last van eilandjes
binnen de selectie. De meiden
lopen samen in en wachten tot de
keeper is omgekleed voordat we
weer naar de parkeerplaats gaan.”

PERSPECTIEF
Komend seizoen staat voor de tien
eerstejaars nog een jaar in de
MO14-1 te wachten. “Dan komen

er nog weer 'bekende' meiden bij
en ga ik in principe ook nog een
jaar door. Er lopen wel wat speel-
sters rond die in potentie Dames 1
kunnen halen. Fantastisch om te
zien hoe gedreven ze zijn en zelf
om extra oefeningen vragen. Vijf
speelsters geven zelf ook de aller-
jongsten training op de woensdag-
middag.”

AMBITIE
Verheijen haalde trainersdiploma
HT3 en ziet wel wat er op haar
pad komt. “De kinderen op deze

leeftijd vind ik het leukst. Dan zijn
ze nog leergierig. Ik heb al aange-
kondigd dat ik sowieso niet mee
ga naar de B'ers. Daar kunnen ze
beter leren van een andere trainer
en gaat het meer om tactiek dan
techniek.”

“Het afgelopen halfjaar heb ik veel
extra hulp gehad omdat ik geen
training kon geven na een knieope-
ratie. Mijn vaste assistent heeft hulp
gekregen van nog twee ouders. Ook
de andere ouders steunen me volle-
dig en dat is fijn samenwerken!”

KAATSHEUVEL - De MO14-1 van DES strijdt na de winter-
stop in de Inter District Competitie (IDC) op hoog niveau.
Vijf tweedejaars en maar liefst tien eerstejaars zijn actief
in dit team. Trainer/coach Michelle Verheijen heeft de
talentvolle lichting voor het derde jaar onder haar hoede
en haalt veel voldoening uit deze leeftijdsgroep.

Michelle Verheijen 
op een missie 
met haar meiden
onder-14-1
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A D V E R T O R I A L

In de afgelopen honderd jaar zijn we altijd een familie-
bedrijf gebleven en hebben we ons laten leiden door 

onze principes. 

Dit heeft ervoor gezorgd dat we de lange termijn boven
de waan van de dag konden stellen en onze relaties met 
partners, klanten en medewerkers altijd hoog in het vaan-
del hebben gehouden. Ondanks de vele veranderingen
die we hebben doorgemaakt, zijn we altijd trouw geble-
ven aan onze kernwaarden.  

Zo hebben wij ons al meer dan twintig jaar geleden
ingezet voor duurzaamheid door als een van de eerste
in Nederland de innovatieve hybride Toyota Prius te
introduceren.
Ter voorbereiding op de volgende honderd jaar hebben
wij ons ontwikkeld tot aanbieder van mobiliteit in de 
volle breedte. Onze missie is 'Mobility for life'. Wij willen
met innovatieve en toekomstgerichte mobiliteitsoplossingen 
het dagelijks leven van mensen gemakkelijker, leuker en
productiever maken. 

Ongeacht levensfase of mobiliteitsbeperkingen. Of het nu
gaat om de fiets, de auto, aangepast vervoer of het OV,
wij willen voor iedereen slimme en duurzame mobiliteit

bieden. Bij Louwman staat zuinig zijn op onze mensen,
klanten en de wereld om ons heen centraal.

Met trots kijken wij terug op de afgelopen honderd jaar en
gaan met vertrouwen de komende 100 jaar tegemoet.

Dit jaar vieren wij een bijzondere mijlpaal:
Louwman bestaat  honderd jaar. Wij zijn 
begonnen als importeur van 'Amerikaansche
automobielen' en zijn inmiddels uitgegroeid tot
een toonaangevende speler op het gebied van
mobiliteit in Nederland en daarbuiten.

Louwman 100 jaar
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Op 23, 24 en 25 juni vindt het feest-
weekend ter ere van het jubileum
plaats. Op de club is er tal van ver-
maak voor de jeugdleden, een
feesttent waar verschillende DJ's
optreden en op zondag wordt het
feestweekend afgesloten met een
hockeytoernooi. 

NIEUW BESTUUR
Enkele weken voor het jubileum-
feest, op 12 mei, zal tijdens een ALV
een nieuw bestuur worden geïn-
stalleerd. Jan de Ruijter hoopt met
enkele andere enthousiaste leden
vanaf die dag het nieuwe bestuur
van Hockeyclub Waalwijk te vor-
men. 

PLANNEN
De Ruijter, kandidaat-voorzitter,
heeft met het beoogde nieuwe be-
stuur goede plannen. “We willen de
club verbeteren waar dat kan,” ver-
telt De Ruijter enthousiast. “Zo zijn

we bezig met een nieuwe website,
een nieuwe huisstijl en de leden
mogen een nieuw clublogo kiezen.
Daarnaast willen we de accommo-
datie nog gezelliger maken door
wat vergroening en het plaatsen
van leuke bankjes.”

Ook op hockeygebied wil het nieu-
we bestuur stappen maken. “We
willen het niveau van de trainingen
opkrikken en zijn bezig om interna-
tionals hockeyclinics te laten geven
en bij enkele trainingen aanwezig te
laten zijn.” 

IN DE GROEI
De plannen zijn gemaakt met het
oog op het behoud van leden. De
club heeft een groot jeugdleden-
bestand en wil ook senioren behou-
den. “We zijn een kleine club die
hard op weg is om groter te wor-
den. Wij kunnen daarvoor zorgen
door de zaken op orde te hebben,”
zegt De Ruijter.

HECHTE FAMILIECLUB
Bij alle plannen om de club in een
nieuw jasje te steken, vergeet het
beoogde bestuur niet wat HC

Waalwijk voor club is. “Wij zijn
vooral een familieclub en vinden
het heel belangrijk dat te blijven.
HC Waalwijk moet gezelligheid uit-
stralen,” vertelt De Ruijter.

De 39-jarige kandidaat-voorzitter
is zelf een goed voorbeeld. Vanaf
zijn 7e jaar hockeyt hij op Waal-
wijk. Na jaren spelen in Heren 1
staat hij nu nog steeds wekelijks
met zijn jeugdvrienden bij Heren 2
op het veld. Zijn twee dochters
van 7 en 8 jaar zijn inmiddels ook
lid van de club.

Hoewel de benoeming van het
nieuwe bestuur nog moet plaats-
vinden, staat De Ruijter te popelen
om aan de slag te gaan. “Het huidi-
ge bestuur laat de club op een
goede manier achter. Daar zijn we
hen dankbaar voor. We willen hen
met veel passie en plezier opvol-
gen. De kandidaat-bestuursleden
zijn allen nauw betrokken bij de
club. Kwalitatief is het een goede
groep mensen die enorm veel zin
heeft om de plannen uit te voeren
om de positieve uitstraling van HC
Waalwijk te blijven uitdragen.”

WAALWIJK - Hockeyclub Waal-
wijk viert dit jaar haar 75e ver-
jaardag. Tijdens het
jubileumweekend wordt de
mijlpaal groots gevierd. Onder-
tussen heeft de club ook de
blik op de toekomst gericht. 
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Jubilerend HC Waalwijk heeft goede plannen 

www.klijn-mini-specialist.nl



HOCKEYKRANT BREDA/TILBURGDE PELIKAAN 26

Molenaar was in zijn jonge jaren
een talentvolle voetballer. Hij
startte bij RBC en maakte in 1983
de stap naar Feyenoord. Gelijktij-
dig met de komst van Johan Cruijff
die de club aan de landstitel hielp. 

BLEU
Molenaar speelde in het kam-
pioensjaar geen enkele wedstrijd.
“Ik vroeg Cruijff wat ik moest
doen, blijven of vertrekken. Hij zei
tegen mij: 'als je wil voetballen,
moet je ergens anders naartoe.
Maar als je beter wil worden moet
je blijven'. Ik heb ervoor gekozen
om weg te gaan, achteraf had ik
een andere keuze moeten maken.
Ik was te bleu.”

HOCKEY
Molenaar speelde later bij RBC
Roosendaal en FC Dordrecht, was
een paar jaar in België actief en
werd vervolgens jeugdtrainer bij
'zijn' RBC. Ook was nog trainer van
enkele amateurvoetbalclubs. Totdat
zijn dochters ervoor kozen om lid te
worden van De Pelikaan. Vanaf dat
moment werd Molenaar hockey-
coach bij verschillende jeugdteams. 

COACH DAMES 1
Afgelopen winter werd Molenaar
gepolst om het seizoen als hoofd-
coach van Dames 1 af te maken.
Het bestuur had met de vorige
coach gebroken, omdat de klik
met de spelersgroep ontbrak. “Ik
was best verbaasd dat ze bij mij

uitkwamen,” vertelt Molenaar. “Ik
loop hier al jaren rond en ze weten
hoe ik ben. Ik ben behoorlijk direct,
dus dat kan best botsen met de
speelsters. Maar misschien is dat
ook wel waar ze naar zochten.”

MENTALITEIT
Molenaar nam de uitdaging aan,
hoewel hij geen hockeyer is.
“Techniek kan ik de speelsters
echt niet bijbrengen. Maar bij
presteren gaat het om meer dan

alleen een tegenstander passeren.
Het gaat ook om mentaliteit. We
zijn geen praatclubje, dat heb ik
ook tegen de meiden gezegd.”

“Ik wil dat er met hoge intensiteit
wordt gespeeld en dat iedereen
gretig is, duels wil winnen en wil
scoren. Ze moeten acties maken.
Ik heb liever dat iemand een fout
maakt dan dat ze verstoppertje
spelen. Bovendien wil ik dat ieder-
een plezier uitstraalt. De speel-

sters moeten met een smile op
het veld staan.”

TOEKOMST
Die aanpak werkt. De selectie gaat
goed mee in de visie van de nieu-
we hoofdcoach en de huidige vier-
de plaats biedt volop perspectief.
Molenaar wil het seizoen zo goed
mogelijk afsluiten. “Ik ben in elk
geval voor een half jaar aange-
steld. Wat er daarna gaat gebeu-
ren zien we dan wel weer.”

ROOSENDAAL - In de jaren '80 speelde Johan Molenaar
met Johan Cruijff bij Feyenoord. Bijna 40 jaar later is de
oud-voetballer coach van De Pelikaan Dames 1. In de
winterstop werd hij gepolst om het stokje over te nemen
bij de tweedeklasser. Met succes. Want iedereen staat
weer met een smile op het veld.  

Van voetballen met
Cruijff naar coach
van De Pelikaan



A D V E R T O R I A L

Voor Volvo en de Volvo-

dealers staat een premium

klantbeleving op nummer één.

Juist bij de dealer is het van

belang dat klanten de Volvo-erva-

ring meekrijgen, van het eerste

klantcontact tot de beste nazorg

na aflevering of een werkplaats-

bezoek. Sinds de oprichting van

Volvo in 1927 staat de mens cen-

traal. Volvo streeft naar een rela-

tie, die klanten ervaren als

persoonlijk, respectvol en waar je

wordt ontzorgd.

Ook het afgelopen jaar hebben alle

dealers uitstekende service gebo-

den en zich volledig ingezet voor

een premium klantbeleving. Van

de 82 Nederlandse Volvo-dealers

steken daar twintig vestigingen

met kop en schouder bovenuit.

Deze worden beloond met een

Customer Satisfaction Award

2022. Dit laat zien dat deze

dealers zich hebben onderschei-

den met hun mensgerichte focus

en passie voor hun klanten, waar-

mee ze hun klantbeleving naar het

allerhoogste niveau hebben

getild.

WE CREATE THE VOLVO 
EXPERIENCE
Volvo biedt zijn klanten 'Freedom

to Move', op een persoonlijke,

duurzame en veilige manier en

streeft daarbij naar de hoogste

klanttevredenheid. Als premium

merk wil Volvo met het eigen

award-programma voortdurend

bijdragen aan het verbeteren van

de kwaliteit en de dienstverlening

van de Nederlandse Volvo-dealer-

organisatie.

Arthur van Es, Consumer 

Experience & Marketing Director

van Volvo Car Nederland:

“Ik ben trots op alle dealers die zich
het afgelopen jaar, in een turbulent

jaar met de nodige uitdagingen,
hebben ingezet voor de hoogste
klanttevredenheid. Onder de twin-
tig award winnende vestigingen
vinden we een aantal nieuwkomers
en er zijn locaties die al meerdere
jaren op rij zijn beloond met een
award, een zeer knappe prestatie.
Maar ook de vestigingen die een
knappe eindsprint hebben ingezet
verdienen ons respect. In de
komende maanden overhandigen
we persoonlijk de Awards en zetten
we de teams in het zonnetje.

Ook in 2023 zetten we volop in op
ons Klanttevredenheidspro-
gramma. Hierbij blijven we onver-
minderd focus houden op een
premium klantbeleving door onze
klanten persoonlijk te bedienen en
te ontzorgen, met oog en respect
voor de behoeften van onze klan-
ten.”

Volvo Car Nederland beloont 20 Volvo dealers met een

Customer Satisfaction Award

Ook in 2022 onderscheidden Volvo-dealers zich weer op

het gebied van premium klantbeleving.

CUSTOMER SATISFACTION AWARD 2022
voor Bluekens team Oosterhout!




